



Asus cs10 Chromebit Quick Start Manual

1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

32

33

34

35

36

Table Of Contents

37

--

•

[Table of Contents](#)

•

Bookmarks

--

Quick Links

[Download this manual](#) See also: [Quick Start Manual](#)



CA11137



Quick Start Guide

Guide de démarrage rapide

Are you using this device for Digital Signage? If so, go to google.com/work/chrome/signage/chromebit for

more information.

Vous utilisez ce dispositif pour la signalisation
numérique ? Rendez-

vous sur le site

google.com/work/chrome/signage/chromebit pour
plus d'informations.



[Table of Contents](#)

[Next Page](#)

- 1
- 2
- 3
- 4
- 5

Related Manuals for Asus cs10 Chromebit

[TV Accessories Asus Chromebit CS10 Quick Start Manual](#)

(64 pages)

[Desktop Asus CS10 Quick Start Manual](#)

(55 pages)

[Stick PC's Asus Chromebit CS10 Quick Start Manual](#)

(48 pages)

[Stick PC's Asus Chromebit CS10 Quick Start Manual](#)

(40 pages)

[Desktop Asus Chromebit CS10 Safety Information Manual](#)

(17 pages)

[Adapter Asus cs10 Chromebit Quick Start Manual](#)

(16 pages)

[Desktop Asus Chromebit CS10 Quick Start Manual](#)

(2 pages)

[Computer Accessories Asus Chromebit CS10 Quick Start Manual](#)

(2 pages)

[Adapter Asus CT-479 Installation Manual](#)

(2 pages)

[Adapter Asus WL-167g Quick Start Manual](#)

54mbps usb wireless lan adapter (196 pages)

[Adapter Asus USB-N14 User Manual](#)

Dual-band wireless-ac600 usb adapter (26 pages)

[Adapter Asus USB-N14 Quick Start Manual](#)

Wireless n-300 usb adapter (2 pages)

[Adapter Asus USB-BT500 Quick Start Manual](#)

Bluetooth 5.0 usb adapter (48 pages)

[Adapter Asus USB-BT500 Quick Start Manual](#)

Bluetooth 5.0 usb adapter (17 pages)

[Adapter Asus Vivo DualBay User Manual](#)

(12 pages)

[Adapter Asus USB-BT211 Mini Bluetooth Dongle Quick Start Manual](#)

Mini usb bluetooth adapter (31 pages)

Summary of Contents for Asus cs10 Chromebit

[Page 1: Quick Start Guide](#)

CA11137 Quick Start Guide Guide de démarrage rapide Are you using this device for Digital Signage? If so, go to google.com/work/chrome/signage/chromebit for more information. Vous utilisez ce dispositif pour la signalisation numérique ? Rendez- vous sur le site google.com/work/chrome/signage/chromebit pour plus d'informations.

[Page 2: Getting Started](#)

Getting started Mise en route USB 2.0 port...

[Page 3](#) • Place your Chromebit or powered USB hub near the side of your monitor to ensure that wireless signals are not obstructed. • Illustrations for reference only. • USB hub, keyboard and mouse are not included. • Visit our multi-language web site at <http://support.asus.com>
REMARQUE : • Pour de meilleures performances, utilisez à une température comprise entre 1°C (33.8°F) et 35°C (95°F). • Tous les périphériques requérant une tension électrique de plus de 500 mA doivent être connectés via un hub...

[Page 4](#) Connecting Chromebit Connecter Chromebit 1. Remove the cap. Retirez l'embout.

[Page 5](#) 2. Plug your Chromebit into an HDMI port. Brancher Chromebit à un port HDMI. 3. Connect the power into your Chromebit. Reliez Chromebit à une source d'alimentation.

[Page 6](#) Connecting USB Hub Connecter le hub 1. Stick your USB Hub to your monitor with the hook and loop sticker set, then connect your USB Hub into your Chromebit. Collez le hub USB à votre moniteur à l'aide du kit autocollant, puis connectez le hub USB à Chromebit.

[Page 7](#) 2. Connect the power into your USB Hub. Reliez le hub USB à une source d'alimentation.

[Page 8](#) Connecting HDMI extension cable Brancher le câble d'extension HDMI 1. Remove the cap, then connect your HDMI extension cable. Retirez l'embout, puis connectez le câble d'extension HDMI.

[Page 9](#) 2. Stick your Chromebit to your monitor with the hook and loop sticker set, then plug your Chromebit into an HDMI port. Collez Chromebit à votre moniteur à l'aide du kit autocollant, puis connectez Chromebit à un port HDMI.

[Page 10](#) 3. Connect the power into your Chromebit. Reliez Chromebit à une source d'alimentation.

[Page 11](#) Connecting keyboard and mouse Brancher le clavier et la souris Bluetooth keyboard and mouse Clavier et souris Bluetooth Connecter le clavier et la souris...

[Page 12](#) USB Hub with wired keyboard and mouse Hub USB avec clavier et souris filaires...

[Page 13: Safety Information](#)

Safety information Your Chromebit is designed and tested to meet the latest standards of safety for information technology equipment. However, to ensure your safety, it is important that you read the following safety instructions. Setting up your system • Read and follow all instructions in the documentation before you operate your system. • Do not use this product near water or a heated source. • Make sure you leave plenty of space around the system for ventilation. • Use this product in environments with ambient temperatures between 1°C (33.8°F) and 35°C (95°F).

[Page 14: Care During Use](#)

Magnet: Avoid placing any media that contains • magnets or is sensitive to magnetism, such as credit cards, bank cards, audio/video, tapes, or magnetic memory devices, near your device as you may lose information stored on that media and devices may be severely damaged. Media containing information sensitive to magnets should be kept at least 5 cm away from your device.

[Page 15: Regulatory Notices](#)

ASUS Recycling/Takeback Services ASUS recycling and takeback programs come from our commitment to the highest standards for protecting our environment. We believe in providing solutions for you to be able to responsibly recycle our products, batteries, other components, as well as the packaging materials.

[Page 16: Coating Notice](#)

Coating Notice IMPORTANT! To provide electrical insulation and maintain electrical safety, a coating is applied to insulate the device except on the areas where the I/ O ports are located. Federal Communications Commission Statement This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: • This device may not cause harmful interference, •...

[Page 17: Rf Exposure Warning](#)

• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. CAUTION: This transmitter must not be co-located or operated in conjunction with any other antenna or transmitter. Any changes or modifications not expressly approved by the grantee of this device could void the user's authority to operate the equipment. RF exposure warning This equipment must be installed and operated in accordance with provided instructions and the antenna(s) used for this transmitter must be installed to provide a...

[Page 18: France Restricted Wireless Frequency Bands](#)

France Restricted Wireless Frequency Bands Some areas of France have a restricted frequency band. The worst case maximum authorized power indoors are: • 10mW for the entire 2.4 GHz band (2400 MHz-2483.5 MHz) • 100mW for frequencies between 2446.5 MHz and 2483.5 MHz NOTE: Channels 10 through 13 inclusive operate in the band 2446.6 MHz to 2483.5 MHz. There are few possibilities for outdoor use: On private property or on the private property of public persons, use is subject to a preliminary authorization procedure by the Ministry of Defense, with maximum authorized power of 100mW in the 2446.5-2483.5 MHz band. Use outdoors on public property is not permitted. In the departments listed below, for the entire 2.4 GHz band: •...

[Page 19: Canadian Department Of Communications Statement](#)

Aisne Allier Hautes Alpes 08 Ardennes Ariège Aude Aveyron Charente Dordogne Doubs Drôme Gers Indre Indre et Loire Loir-et-Cher 45 Loiret Manche Meuse Nièvre Nord Oise Orne Puy de Dôme Pyrénées- Pyrénées- Bas-Rhin Atlantique Orientales Haute Saône 71 Saône et Loire 75 Paris Tarn et Vacluse Vosges Garonne Yonne Territoire de Val de Marne Belfort...

[Page 20: Ic Radiation Exposure Statement For Canada](#)

IC Radiation Exposure Statement for Canada This equipment complies with IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. To maintain compliance with IC RF exposure compliance requirements, please avoid direct contact to the transmitting antenna during transmitting. End users must follow the specific operating instructions for satisfying RF exposure compliance. Operation is subject to the following two conditions: • This device may not cause interference and • This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device. ICES-3(B)-NMB(3)(B) User should also be advised that: (i) the device for operation in the band 5150-5250 MHz...

[Page 21: Ce Mark Warning](#)

CE marking for devices with wireless LAN/ Bluetooth This equipment complies with the requirements of Directive 1999/5/EC of the European Parliament and Commission from 9 March, 1999 governing Radio and Telecommunications Equipment and mutual recognition of conformity. Wireless Operation Channel for Different Domains N. America 2.412-2.462 GHz Ch01 through CH11 Japan 2.412-2.484 GHz Ch01 through Ch14 Europe ETSI 2.412-2.472 GHz Ch01 through Ch13 Regional notice for Singapore This ASUS product complies with Complies with IDA Standards. IDA Standards DB103778...

[Page 22: Consignes De Sécurité](#)

Consignes de sécurité Votre Chromebit a été conçu et testé pour satisfaire aux standards de sécurité les plus récents en matière d'équipements informatiques. Toutefois, afin de garantir une utilisation sans risque de ce produit, il est important que vous respectiez les consignes de sécurité présentées dans ce manuel. Configurer le système • Avant d'utiliser votre système, lisez et suivez les instructions de la documentation. • N'utilisez pas ce produit à proximité de liquides ou d'une source de chaleur. •...

[Page 23](#) • Aimant : Évitez de placer à proximité de l'appareil tout support comprenant des aimants ou sensible aux champs magnétiques, tel que les cartes de crédit, cartes bancaires, bandes audio / vidéo, ou encore les dispositifs à mémoire magnétique, car vous pourriez perdre les informations stockées sur ce support et gravement endommager votre appareil. Les médias contenant des informations sensibles aux aimants doivent être conservés à une distance

minimum de 5 cm de votre appareil.

[Page 24: Informations Réglementaires](#)

Services de reprise et de recyclage Les programmes de recyclage et de reprise d'ASUS découlent de nos exigences en terme de standards élevés de respect de l'environnement. Nous souhaitons apporter à nos clients des solutions permettant de recycler de manière responsable nos produits, batteries et autres composants ainsi que nos emballages. Veuillez consulter le site <http://csr.asus.com/english/Takeback.htm> pour plus de détails sur les conditions de recyclage en vigueur dans votre pays.

[Page 25](#) Notice relative au revêtement de l'appareil IMPORTANT ! Pour maintenir le niveau de sécurité électrique et fournir une meilleure isolation, un revêtement a été appliqué pour isoler le châssis de cet ordinateur portable. Veuillez toutefois noter que les zones de l'appareil où se trouvent les différentes interfaces de connexion ne disposent pas de ce revêtement spécial.

[Page 26: Déclaration De Conformité](#)

• Consultez le revendeur ou un technicien radio/TV qualifié pour obtenir de l'aide. ATTENTION : Cet appareil ne doit pas être situé près de ou fonctionner conjointement avec une autre antenne ou un autre émetteur. Tout changement ou modification non expressément approuvé par le concessionnaire de cet appareil peut annuler le droit de l'utilisateur à faire fonctionner cet appareil. Avertissement concernant les expositions RF Cet appareil doit être installé et utilisé en accord avec les instructions fournies et les antennes utilisées pour cet émetteur doivent être installées à au moins 20cm de distance de toute personne et ne pas être co-localisées ou fonctionner conjointement avec une autre antenne ou un...

[Page 27](#) Plages de fréquences sans fil restreintes en France Certaines zones en France ont une plage de fréquences restreinte. La puissance maximale autorisée, dans le pire des cas, en intérieur est : • 10mW pour la plage de 2.4 GHz entière (2400 MHz-2483.5 MHz) • 100mW pour les fréquences entre 2446.5 MHz et 2483.5 MHz REMARQUE : Les canaux 10 à 13 inclus fonctionnent dans la plage de 2446.6MHz à 2483.5MHz. Il existe plusieurs possibilités pour une utilisation en extérieur : dans les propriétés privées ou dans les propriétés privées des personnes publiques, l'utilisation est sujette à une procédure d'autorisation préliminaire par le Ministère de la Défense, avec une puissance maximale...

[Page 28](#) Aisne Allier Hautes Alpes 08 Ardennes Ariège Aude Aveyron Charente Dordogne Doubs Drôme Gers Indre Indre et Loire Loir-et-Cher 45 Loiret Manche Meuse Nièvre Nord Oise Orne Puy de Dôme Pyrénées- Pyrénées- Bas-Rhin Atlantique Orientales Haute Saône 71 Saône et Loire 75 Paris Tarn et Vacluse Vosges Garonne Yonne Territoire de Val de Marne Belfort...

[Page 29: Déclaration D'industrie Canada Relative À L'exposition Aux Ondes Radio](#)

Déclaration d'Industrie Canada relative à l'exposition aux ondes radio Cet appareil est conforme aux limites d'exposition aux radiations d'Industrie Canada définies pour un environnement non-contrôlé. Pour maintenir la conformité avec les exigences d'exposition RF IC, veuillez éviter tout contact direct avec l'antenne d'émission pendant l'émission. Les utilisateurs finaux doivent suivre les instructions de fonctionnement spécifiques pour satisfaire la conformité aux expositions RF. Son utilisation est sujette aux deux conditions suivantes : • Cet appareil ne peut pas causer d'interférence, et • Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris les interférences qui pourraient causer un fonctionnement non souhaité...

[Page 30](#) Marque CE Marque CE pour les appareils sans fonction réseau sans fil / Bluetooth intégrée La version commerciale de cet appareil est conforme aux directives 2004/108/CE sur la "Compatibilité électromagnétique" et 2006/95/CE sur les "Faibles tensions". Marque CE pour les appareils avec fonction réseau sans fil / Bluetooth intégrée Cet appareil est conforme aux directives 1999/5/CE du Parlement Européen et du Conseil votées le 9 Mars 1999 concernant les équipements hertziens et les terminaux de télécommunications et la reconnaissance mutuelle de leur conformité.

[Page 31: Asus Contact Information](#)

Telephone +886-2-2894-3447 +886-2-2890-7798 E-mail info@asus.com.tw Website <http://www.asus.com> Technical Support Telephone +86-21-3429911 +86-21-58668722, ext. 9101# Online support <http://support.asus.com/techserv/> techserv.aspx ASUS COMPUTER INTERNATIONAL (America) Address 800 Corporate Way, Fremont, CA 94539, Telephone +1-510-739-3777 +1-510-608-4555 Website <http://usa.asus.com> Technical Support Support fax +1-812-284-0883 General support +1-812-282-4555 Online support

<http://www.service.asus.com> ASUS COMPUTER GmbH...

[Page 32: Ec Declaration Of Conformity](#)

EC Declaration of Conformity We, the undersigned, Manufacturer: ASUSTeK COMPUTER INC.
Address: 4F, No. 150, LI-TE Rd., PEITOU, TAIPEI 112, TAIWAN Authorized representative in
Europe: ASUS COMPUTER GmbH Address, City: HARKORT STR. 21-23, 40880 RATINGEN Country:
GERMANY declare the following apparatus: Chromebit...

[Page 33: Declaration Of Conformity](#)

DECLARATION OF CONFORMITY Per FCC Part 2 Section 2. 1077(a) Asus Computer International
Responsible Party Name: , CA 94539. Address: 800 Corporate Way, Fremont Phone/Fax No:
(510)739-3777/(510)608-4555 hereby declares that the product Product Name : Chromebit
Model Number : CS10...

[Page 34](#) Declaración de conformidad EC Nosotros, los abajo firmantes, Fabricante: ASUSTeK
COMPUTER INC. Dirección: 4F, No. 150, LI-TE Rd., PEITOU, TAIPEI 112, TAIWÁN Representante
autorizado en Europa: ASUS COMPUTER GmbH Dirección, ciudad: HARKORT STR. 21-23, 40880
RATINGEN País: ALEMANIA declara los siguientes aparatos: Chromebit...

[Page 35](#) EC Declarație de Conformitate Noi, subsemnații, Producător: ASUSTeK COMPUTER
INC. Adresă: Strada PEITOU Nr 150, Li-TE etaj 4, TAIPEI 112, TAIWAN Reprezentant autorizat în
Europa: ASUS COMPUTER GmbH Adresă, Oraș: Strada HARKORT Nr 21-23, RATINGEN 40880
Țară: Germania declarăm că următorul aparat: Chromebit...

[Page 36](#) 15060-6850R300...